
Årsberetning fra Løb i Vorbasse 2014 

 

Vi startede op i marts måned med løb hver tirsdag kl. 18:00. Der var en enkelt nybegynder 
ellers var det let øvede og øvede løbere. Der har været 15-20 løbere pr. træningsaften, i 
alt har vi været 30 aktive medlemmer. Vi har haft 4 personer på løbe kursus.  

Kort tid efter at vi startede op, blev vi spurgt om, om der ikke skulle være et gå hold, det 
sagde vi ja til. Der har være 4-5 personer, der har gået hver gang, og de har selv styret 
hvor langt og hvilken rute de skulle gå. Det var dejligt. 

Labriløbet havde en fremgang fra 67 til 110 deltagere. Vi havde lejet VoresPuls (DGI) til at 
stå for den elektroniske tidtagning. Der var ligeledes online tilmelding via deres system. 
Det var nemt at arbejde med. Dog skal den person - der følger med udstyret - være bedre 
forberedt næste gang. 

Vi har fået opmålt vores ruter, således at de er certificeret efter DAF’s regler.   

Vi havde søgt om 10.000,- kr. fra Vorbasse Fonden til elektronisk tidstagning, opmåling af 
ruterne og PR for Labriløbet.  
Dem fik vi bevilliget og vi siger mange tak til Fonden. 
Vi har søgt fonden igen til elektronisk tidtagning i 2015, hvor Labriløbet løber af stablen 
søndag den 13. september. 

7-8 løber fra klubben har deltaget i adskillige løbs arrangementer i de omkringliggende 
byer. Der kan nævnes Hovborg, Glejbjerg, Hejnsvig, Bramming, Jelling, Taulov, Herning, 
Holstebro, Odense. Sig til, hvis der er flere der har lyst til at være med  

 

Mvh. 
Mads T. Nielsen 
Formand Løbeafdelingen  
Vorbasse KFUM Idrætsforening 

 


